

COSCO (Guangdong) Shipyard Co., Ltd.

广东中远船务工程有限公司

COSCO (Guangdong) Shipyard Co., Ltd. which is located in Southern China, was established in 1971 and is a large ship building and repair subsidiary of the COSCO Shipyard Group. The shipyard specializes in the the repair and conversion of all kinds of merchant vessels and new construction of bulk carriers. The yard facilities are also geared up for new construction of all kinds of offshore facilities and vessels.

The shipyard is located in Guangdong(113°28'E, 23°05'N), China and has a total land area of 600,000 m² and approximately 1200m of berthing facilities.

This yard has continuously been included in the top 10 Chinese ship repair companies for the last 7 years.

A further new building and offshore engineering base is under construction in Machong town, Dongguan Province. This base has adopted the most advanced international shipbuilding practice and includes 3 sets of slip ways, 3 quays and corresponding production facilities. The projected annual new building capacity is 1,000,000 dwt.

广东中远船务工程有限公司成立于1971年，是中远船务在南方的大型修船企业。公司主营业务为船舶修理、改装和建造。目前广东中远船务加快推进各岸线设施建设，准备进军海洋工程船舶建造领域。

广东船务位于广东省(东经113°28'，北纬23°05')，占地面积60万平方米，拥有1,200米码头岸线。

广东船务连续7年在中国修船业排行前十名，成为华南地区修船领军企业。

公司在东莞市麻涌镇全力打造现代化船舶和海洋工程制造基地，计划建成3座下水滑道，3座造船配套码头。广东中远船务引进国际先进的造船模式，设计年造船能力将达到100万载重吨。



TOTAL AREA	占地面积	600,000 m ²				
CRANE		600T Gantry	200T Gantry x3	130T Gantry x5	150T Floating	50T Floating
PIERS		496m	342m	167m	315m	
WATER DEPTH		7m	-6.5m	-6.5m	-6.5m	
STEEL PRODUCTION OUTPUT		120,000 T/Year				
MAIN PRODUCT		Ship Repair & Conversion		Offshore Building	Ship Building	

DOCK 船坞	LENGTH 长度(M)	BREADTH 宽度(M)	DRAFT 吃水(M)	DWT 吨位	CRANE 吊运设备	CAPACITY 举力(T)	TYPE 类型
Gui Hai Shan	238	39.5	-5	80,000	30T x1, 10T x1	22,000	Floating
YuanYang No.2	289	52	-5	150,000	26T x1, 12T x2	30,000	Floating

SKIDWAY 船台	LENGTH 长度(M)	BREADTH 宽度(M)	DWT 吨位	CRANE 吊运设备
50,000T船台 x2	540	83	50,000	300T, 200T x2
20,000T滑道	320	45	50,000	200T

Guangdong

